
Ryszard Masaiski Radny Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 

Zapytanie / Interpelacja z dnia 23 lutego 20l7r 

1) Teren byłego basenu' na Osiedlu Blachownia po przekształceniach 
przeznaczono pod zabudowę mieszkalną. Jesienią ubiegłego roku usunięto 
drzewa na wniosek podmiotu budującego domki jednorodzinne. Z licznych 
drzew o niskiej wartości przyrodniczej tylko siedem było istotnych, to jest 
dęby o obwodzie pnia od 125 cm do 260 cm. W decyzji Urzędu Miasta 
(OSR.6131.302.20l4.sB), wyrażającej zgodę na wycinkę drzew odstąpiono 
od pobierania opłaty, zastępując je obowiązkiem nasadzeń siedmiu nowych 
dębów w terminie do dnia 30 listopada 20l7r. W sytuacji, .gdy mieszkańcy 
zmagają się z pogarszającym się stanem powietrza, zapytuję się : 

• Dlaczego zgodzono się usunąć siedem zdrowych dębów, aby nakazać 
posadzenie nowych małych siedmiu dębów na tej samej działce, z której 
usunięto dorodne drzewa? (Zastąpiono dużą powierzchnię listną - małą; w 
stosunku jedno drzewo jeden kikut, nie nakazano nowych nasadzeń o 
powierzchni listnej równej wyciętych drzew). 

• W uzasadnieniu do decyzji podano, że nie pobiera się opłaty za wycinkę 
drzew, bo ich wycinka nie jest związana z prowadzeniem dżiałalności 

gospodarczej podmiotu wnioskującego. Czy aby na pewno? Przecież 

podmiot budujący osiedle domków jednorodzinnych nie buduje dla siebie, 
tylko na sprzedaż, czyli wycinka drzew ma związek prowadzeniem 
działalności gospodarczej . W związku z tyrnczy rozważa się zmianę lub 
unieważnienie decyzji w sprawie przedmiotowej wycinki drzew i jeżeli tak, 
to jakie gmina podejmie kroki wtej sprawie? 

• Dlaczego gdy decyzję o zgodzie na wycinkę wydano 12 lutego 20l6r, a 
wycinka nastąpiła jesienią 20 16r to dlaczego nasadzenia mają się dokonać do . 
30 listopada 20l7r, a nie przed usunięciem . drzew lub jak najszybciej, czyli 
np. jesienią20l6r, zaraz po ich usunięciu? 

• Dlaczego w przedmiotowej decyzji .nie wskazano, że nowe nasadzenia mają 
być dokonane na wyznaczonym przez Urząd Miasta Kędzierzyn-Koźle, 
terenie gminnym oraz dlaczego w decyzji nie ma zobowiązania podmiotu do 
pielęgnowania tych nasadzeń, do czasu, aż drzewa osiągną trwałość życia? 

. G.!JP 2) Budujące się domki wzmiankowane w punkcie 1, zlokalizowane są w 
odległości około 180 m od ulicy Szkolnej, które łączy droga wewnętrzna bez 
nazwy, położona na terenie gminnym. - Proszę o podjęcie czynności 

związane z nadaniem nazwy tej drodze (przyszli mieszkańcy powinni mieć 
konkretny adres - proponuję nazwę: Patriotów) oraz jej urządzenie wraz z 
chodnikiem. (To otworzy możliwość do połączenia chodnikiem dostępu do 
cmentarza od strony Osiedla Blachownia - proszę o działania w tej sprawie). 
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